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Hoofdonderwerp: Nieuwe regeling scheidsrechtersaanwijzing thuiswedstrijden 
Aanwezig: 7 bestuursleden en 21 overige –voornamelijk niet spelende – leden 

 
1. Opening 

VoorziCer Corrie Noom opent de vergadering. Dat het voorzien van alle wedstrijden van een 
scheidsrechter een probleem is, is niet nieuw. Het bestuur heeG in de ledenvergadering in 
juli aangekondigd bezig te zijn met het ontwerp van een nieuwe regeling, naar voorbeeld van 
andere verenigingen in zowel het korHal als andere sporten. 
Vandaag legt het bestuur deze nieuwe regeling ter goedkeuring voor aan de leden. 
 

2. Regeling aanwijzing scheidsrechters thuiswedstrijden 
Bestuurslid Tim Huijsman presenteert het nieuwe plan middels een PowerPoint, waarna de 
leden vragen en opmerkingen kunnen plaatsen: 
 

• Worden er eisen aan scheidsrechters in vervangpoule gesteld? 
Geen harde eisen, wel begeleiding indien gewenst. Iedereen kan wel een 
jeugdwedstrijd fluiten.  

• Wordt er bij aanwijzen teams rekening gehouden met uit- en thuiswedstrijden? 
Er wordt rekening gehouden met speelschema en coaches bij aanwijzen van teams.  

• Niet alle namen van spelers in wedstrijdsport staan in Sportlink, probleem bij invullen 
van hen in DWF. 
We moeten zorgen dat alle mailadressen vanaf B jeugd kloppen in Sportlink zodat er 
alBjd een scheidsrechter in DWF kan worden ingevoerd.  

• A jeugd geen B wedstrijden laten fluiten, maar vanaf C. En B jeugd vanaf E.  
Dit gaat bestuur aanpassen in de regeling, goed punt. B fluit bij voorkeur alleen 1 vaks 
korFal, maar als het niet anders kan, dan eventueel ook D wedstrijden. Senioren 
hoeven hierdoor vnl senioren en A en B te fluiten. 

• Zorgen voor goede kwaliteit fluitjes.  
• Aandacht voor gedrag coaches richTng scheidsrechters! 
• Worden trainers vrijgesteld, die zijn al vrijgesteld van overige verplichte 

ledendiensten.  
We wijzen een team aan, is aan hen om spelers die al trainer zijn te ‘sparen’. 

• Seniorenteams worden het zwaarst belast.  
Klopt, zijn ook grote teams met veel spelers. 

• Waarom verplichte regeling, niet een vrijwillige basis voor aanwijzen scheidsrechters. 
Niet de indruk dat er door de betrokken scheidsrechterscommissie alles aan gedaan 
is. Te gemakkelijk om ‘te vluchten’ in een verplichte regeling. 
Al meerder jaren blijkt dat de verschillende scheidsrechtersaanwijzers dezelfde moeite 
hebben met het vinden van scheidsrechters. Het levert veel stress op voor 
betrokkenen en ook wedstrijden zonder scheidsrechter waardoor er last minute 
iemand vanuit het publiek gevraagd moet worden. Vandaar dat we kiezen voor een 
regeling waarin de hele club gezamenlijk verantwoordelijk wordt gemaakt voor het 
fluiten van al onze thuiswedstrijden. 
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• Is deze regeling onderdeel van groter plan rondom arbitrage.  

Zodra deze regeling is ingevoerd en blijkt te werken ontstaat er automaBsch meer 
ruimte voor de scheidsrechterscie om andere aspecten op te pakken, zoals opleiden 
van scheidsrechters en het uitbreiden aantal KNKV scheidsrechters. 

• Je zou als bestuur de principiële discussie moeten voeren over de toeneming van 
geldstromen en verplichTngen binnen de vereniging. Hoe zie je wat deze aspecten 
betreG je vereniging in de toekomst, in veranderende samenleving en ledenpopulaTe.  
Bestuur beaamt dat deze discussie moet worden gevoerd en is bezig om 
ondersteuning daarbij te organiseren. 

• Kwaliteit van scheidsrechters qua opleiding en kleding was alTjd goed verzorgd bij KZ. 
Hopelijk blijG hier aandacht voor. 

• Krijgt het team of de speler de boete bij ‘no show’? Als er geen speler wordt 
aangedragen, dan krijgt het team de boete. Speler krijgt boete als die niet opkomt.  

• Er staat dat regeling m.i.v. zaalseizoen, dus over 2 weken ingaat, dit is te kort dag. 
De regeling wordt gepubliceerd op website daarom staat er m.i.v. zaal ‘23-‘24, maar 
we gaan pas vanaf 1 januari ’24 de teams aanwijzen. 

• De te verdienen punten gaan ten koste van de bardiensten (zo’n 10 weekenden), 
levert dit geen problemen op? Vorig seizoen hoefden niet alle punten van leden 
gebruikt te worden om alle bardiensten in te vullen. Bovendien kunnen 
scheidsrechters in het huidige systeem ook al punten halen. 

• Begeleiding is heel belangrijk, alleen KorHalmasterz is niet voldoende.  
Scheidsrechterscommissie is het hier natuurlijk mee eens. En gaat hiervoor ervaren 
scheidsrechters benaderen. Er worden ook spelregelavonden georganiseerd. Hopelijk 
is KorFalmasterz van het KNKV binnenkort weer werkend. 

• Aanmelding: Brenda Roepert meldt zich weer aan als jeugdscheidsrechter, Monica 
Briebes meldt zich aan als begeleider. Top, bedankt! 

• Wie bel je als er geen scheidsrechter aanwezig is? Er is niet 1 scheidsrechters 
coördinator, maar de commissie is bereikbaar via scheidsrechters@koogzaandijk.nl.  

• Belangrijk om regeling goed aan te kondigen op website en de frequenTe te noemen. 
Daarbij de posiTeve kant belichten. 
 

3. Stemming invoering nieuwe Regeling scheidsrechtersaanwijzing 
Met 1 stem tegen en 2 onthoudingen stemt de ledenvergadering in om deze regeling per 
januari a.s. in te voeren. Het bestuur dankt iedereen voor het vertrouwen. 
De evaluaTe van de regeling wordt geagendeerd op de volgende algemene 
ledenvergadering.  
 


